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Zápis č. 12 

  

z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva statutárního města Opavy 
dne 13. 03. 2024 od 16.30 hod. do 18.15 hod. v zasedací místnosti Hlásky. 

 
 
Přítomni:  Ing. Marek Veselý, Mgr. Hanka Kuzníková Mrosková, p. Marcela Panáčková,  

  p. Hana Říčná, Mgr. Dalibor Halátek, Mgr. Radana Petrželová,  
 MUDr. Jiří Gilík – příchod na jednání KV v čase16.50 hod. 

 
Omluveni: p. Stanislav Pešát, Ing. Petra Hlaváčová, 
 
Neomluveni:  
 
Za oddělení kontroly MMO: Ing. Pavla Rucká 
 
Hosté:  Ing. Tomáš Navrátil – primátor,  

Ing. Vladimír Schreier – náměstek primátora, 
  Mgr. Renáta Mrákotová – vnitřní metodička úřadu 
 

Zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva statutárního města Opavy zahájil předseda 
výboru Ing. Marek Veselý, který přivítal přítomné členy kontrolního výboru. Předseda výboru 
konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů, takže výbor je schopen se usnášet. 
 

1. Předseda výboru sdělil, že návrh programu zasedání byl zaslán členům výboru jako 
součást pozvánky a otevřel k tomuto návrhu rozpravu. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. 
Návrh programu byl schválen. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

2. Členové kontrolního výboru hlasovali o účasti primátora Ing. Tomáše Navrátila, 
náměstka primátora Ing. Vladimíra Schreiera a vnitřní metodičky úřadu Mgr. Renáty 
Mrákotové. 

6:0:0 

 

3. Členové KV obdrželi před jednáním výboru dle pokynu primátora email o právním 
posouzení zadaných úkolů KV (dle Zápisu KV č. 11) ve vztahu ke kompetencím 
kontrolního výboru daných zákonem o obcích, kde bylo konstatováno, že dva 
z uvedených úkolů nemají oporu v zákoně (instalace světel veřejného LED osvětlení 
v Kylešovicích, přehled odchozích plateb vyplývajících z uzavřených smluvních vztahů 
za období od 1. 1.2023 do 31. 12. 2023), členům KV bylo zasláno plnění úkolu, týkající 
se revizí bytového fondu. 
 
Ing. Tomáš Navrátil a Mgr. Renáta Mrákotová podali členům KV komentář k právnímu 
posouzení zadaných úkolů ve vztahu ke kompetencím KV. Následně proběhla diskuze o 
dosavadní praxi, výkladu zákona o obcích, statutu a obecně o kompetencí KV. 
Ing. Navrátil přislíbil doručit členům KV citované právní posouzení.  
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Dále Ing. Navrátil přislíbil zařazení bodu jednání na program příštího Zastupitelstva ve 
věci kompetencí Kontrolního výboru a způsobu zadávání kontrolních záměrů. 
 
 
Ing. Vladimír Schreier informoval členy KV o Generelu VO a o postupu prací na instalaci  
světel veřejného osvětlení LED. Nicméně potvrdil, že regulační předpisy ve věci 
tvarosloví a barevnosti pro městský mobiliář město doposud nemá, postupuje obezřetně 
s ohledem na omezení hospodářské soutěže. 

 

KV poděkoval hostům a pokračoval v uzavřeném jednání. 

 

4. KV vycházel ve své dosavadní činnosti prozatím z jiného výkladu zákona ve vztahu ke 
kompetencím KV a pověřil předsedu KV, aby vznesl žádost o právní výklad činnosti KV 
na Ministerstvu Vnitra ČR. Další jednání KV bude svoláno po jeho obdržení a po 
projednání problematiky na ZMO dne 8. 4. 2024. 
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5. Návrhy a podněty členů ZMO: 

Bylo konstatováno, že kontrolní výbor neobdržel žádný podnět od ZMO. 

 

6. Návrhy a podněty členů KV: 

Bylo konstatováno, že ze strany členů KV nebyl vznesen žádný podnět ani návrh. 

 

7. Příští zasedání kontrolního výboru bude stanoveno dodatečně. Pozvánka bude zaslána 
před jednáním výboru. 

 

       pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
 
 
Zapsala:                                                                               Schválil: 
Ing. Pavla Rucká      Ing. Marek Veselý 
vedoucí oddělení kontroly MMO         předseda kontrolního výboru     
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